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Z Á P I S N  I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Brzotín konaného dňa 

20.11.2019 o 18:00 hod. 

 

Prítomní:  starosta obce: MVDr. Tibor Garay 

poslanci: Ing. Karin Bodnáriková,  Bc. Timea Pengerová, Monika 

Szirotnyáková, Patrik Laczo, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko, Róbert Dókuš. 

Neprítomní: Róbert Dókus, Bc. Szilárd Szabó, MBA 

1. Otvorenie zasadnutia: 

Rokovanie OZ otvoril MVDr. Tibor Garay, starosta obce. Privítal všetkých prítomných 

poslancov a prítomných občanov a ospravedlnil neprítomných poslancov. 

Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo (ďalej len „OZ“) je uznášania schopné. 

Následne uviedol,  že poslancom boli s  programom zasadnutia doručené materiály k rokovaniu 

OZ a tak predložil poslancom program zastupiteľstva na schválenie. 

 

2. Schválenie programu zasadnutia 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Informácia o plnení uznesení OZ 

4. Voľba hlavného kontrolóra obce Brzotín – ustanovenie volebnej komisie, predstavenie 

kandidátov, voľba 

5. VZN č. 1/2019 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce – prejednanie a 

schválenie 

6. Prerokovanie odročenej žiadosti o pridelenie nájomného bytu – prejednanie a schválenie   

7. Brzotínska vianočná kapustnica na sviatok svätej Lucie - prejednanie 

8. Rôzne  

9. Interpelácie, odpovede 

10. Záver 

Hlasovanie:  za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Timea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

 proti: 0 

Program bol schválený. 
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3. Informácia o plnení uznesení  

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková informovala, že posledné uznášania schopné zasadnutie 

OZ sa uskutočnilo 13.11.2019. Konštatovala, že prijaté uznesenia sa priebežne plnia alebo sú 

splnené. 

 

Hlasovanie:  za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Timea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

 proti: 0 

Poslanci OZ berú na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ. 

 

 

 

4. Voľba hlavného kontrolóra obce Brzotín – ustanovenie volebnej komisie, 

predstavenie kandidátov, voľba 

 

Starosta navrhol zloženie volebnej komisie pre voľbu kontrolóra v zložení:  

- Bc. Timea Pengerová – predsedníčka 

- Monika Szirotnyáková 

- Róbert Dókuš 

- Júlia Borošová – zapisovateľka. 

 

Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková informovala, že boli prijaté 2 prihlášky na pozíciu 

kontrolóra obce Brzotín, a to od:  

- p. Ing. Bc. Petra Majorčíka – doručená dňa 04.10.2019, 

- p. Ing. Štefana Kardoša – doručená dňa 04.11.2019. 

Konštatovala, že komisia poverená otváraním obálok sa uzniesla na tom, že prihlášky obsahujú 

všetky predpísané náležitosti, kandidáti spĺňajú zákonom stanovené požiadavky a boli 

predložené v určenej lehote.  

Ako predsedníčka návrhovej komisie následne prečítala návrh uznesenia a pristúpila 

k hlasovaniu:  

OZ 

a) berie na vedomie správu komisie z otvárania obálok k voľbe hlavného kontrolóra 

obce Brzotín  

b) ustanovuje volebnú komisiu na voľbu hlavného kontrolóra obce Brzotín v zložení: 

Bc. Timea Pengerová - predsedníčka, Monika Szirotnyáková, Róbert Dókuš a za 

zapisovateľku volebnej komisie p. Julku Borošovú 

c) schvaľuje plat hlavného kontrolóra obce Brzotín v zmysle ustanovenia § 18c ods. 1 

písm. c) zákona o obecnom zriadení v rozsahu 11,25 hod. týždenne 

za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

proti:0 
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Poslanci OZ zobrali na vedomie správu komisie z otvárania obálok, ustanovili volebnú 

komisiu a schválili plat hlavnému kontrolórovi obce Brzotín.  

Ing. Karin Bodnáriková vyzvala kandidátov, aby sa v krátkosti predstavili prítomným 

v abecednom poradí. 

Po krátkom predstavení kandidátov poslanci pristúpili k hlasovaniu o jednotlivých kandidátoch 

za pozíciu hlavného kontrolóra obce Brzotín. 

Hlasovanie OZ:  

a) Ing. Štefana Kardoša 

za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

 proti: 0 

b) Ing. Bc. Petra Majorčíka 

za: 0 

proti: 0 

zdržali sa: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika 

Szirotnyáková, Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

OZ zvolilo za hlavného kontrolóra obce Ing. Štefana Kardoša. 

 

Bc. Timea Pengerová, predsedníčka volebnej komisie, skonštatovala, že za hlavného kontrolóra 

obce Brzotín bol jednohlasne zvolený Ing. Štefan Kardoš. 

Ing. Karin Bodnáriková oboznámila prítomných, že nakoľko novozvolený hlavný kontrolór  

vykonáva aj inú zárobkovú činnosť, je potrebné k tejto skutočnosti v zmysle zákona o obecnom 

zriadení zaujať stanovisko zo strany obecného zastupiteľstva vo forme prijatia uznesenia. 

 

Hlasovanie: 

a) OZ berie na vedomie správu predsedníčky volebnej komisie p. Bc. Timei Pengerovej 

k výsledkom voľby hlavného kontrolóra obce Brzotín,  

b) volí za hlavného kontrolóra obce Brzotín  Ing. Štefana Kardoša na obdobie od 

02.12.2019 do 01.12.2025,  

c) schvaľuje vykonávanie inej zárobkovej činnosti hlavného kontrolóra obce Brzotín. 

za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

proti:0 

Poslanci OZ zobrali na vedomie správu volebnej komisie, zvolili hlavného kontrolóra obce 

Brzotín na obdobie 02.12.2019 – 01.12.2025a schválili vykonávanie inej zárobkovej 

činnosti hlavného kontrolóra obce Brzotín. 
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5. VZN č. 1/2019 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce – prejednanie  

a schválenie  

 

Starosta obce oboznámil občanov o návrhu VZN č. 1/2019, ktoré sa týka poskytovania dotácií 

z rozpočtu obce a tiež o spôsobe poskytovania dotácií v minulosti.  

 

Ing. Karin Bodnáriková konštatovala, že uvedené VZN bolo vyvesené na úradnej tabuli 

a internetovej stránke obce dňa 05.11.2019, kedy začala plynúť pripomienková lehota v trvaní 

min. 10 dní. Uvedená lehota bola ukončená dňa 15.11.2019. V stanovenej lehote neboli prijaté 

žiadne pripomienky.  

Ďalej informovala prítomných, že žiadosti o poskytnutie dotácie v zmysle uvedeného VZN 

bude  potrebné predložiť najneskôr v termíne do 31.10. príslušného roka. Zúčtovanie 

poskytnutých dotácií bude potrebné predložiť v termíne stanovenom v zmluve o poskytnutí 

dotácie. V ojedinelých prípadoch bude možné lehotu predĺžiť podľa presne stanovených 

podmienok uvedených vo VZN. V prípade nevyužitia alebo nezúčtovania časti, resp. celej 

výšky dotácie, bude potrebné ju vrátiť. Vrátenie dotácie bude nutné aj vtedy, ak nebola použitá 

na zmluvne dohodnutý účel. 

Po schvaľovacom procese budú kontaktovaní všetci žiadatelia o dotácie a v prípade schválenia 

dotácie sa pristúpi k uzavretiu zmluvy o poskytnutí dotácie, kde sa stanovia konkrétne 

podmienky.  

Starosta vyzval finančnú komisiu, aby vykonávala svoju činnosť a aby bola nápomocná pri 

zostavovaní rozpočtu, ako aj pri posudzovaní žiadostí o dotácie.  

Hlasovanie:   

 

- OZ prerokovalo VZN č. 1/2019 

 za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

proti:0 

- a uznáša sa na VZN č. 1/2019 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

účinné od 01.01.2020 

za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

proti:0 

Poslanci OZ sa uzniesli na VZN č. 01/2019, ktoré bude vyhlásené vyvesením na úradnej tabuli 

po dobu min. 15 dní. 
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6. Prerokovanie odročenej žiadosti o pridelenie nájomného bytu – prejednanie a 

schválenie 

Starosta oboznámil prítomných o tom, ako dopadla žiadosť p. Kónyu na predošlom zasadnutí, 

ktoré bolo odročené. Výsledkom prešetrenia bolo, že žiadateľ je vlastníkom nehnuteľnosti. 

V takomto prípade je v zmysle zákona neprípustné, aby bol takémuto občanovi pridelený 

sociálny byt, preto starosta navrhol OZ túto žiadosť neschváliť. 

 

Hlasovanie za neschválenie žiadosti p. Kónyu o pridelenie jednoizbového nájomného 

bytu:   

 za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

proti:0 

OZ neschválilo žiadosť p. Kónyu o pridelenie jednoizbového nájomného bytu. 

 

 

7. Brzotínska vianočná kapustnica na sviatok svätej Lucie – prejednanie  

Starosta informoval prítomných o plánovanom kultúrnom podujatí pred vianočnými sviatkami, 

ktoré by sa mohli uskutočniť 13.12.2019 so začiatkom cca  o 15.00 alebo 16.00 hodine. 

Návrhy na občerstvenie sú kapustnica a vianočný punč, sladkosti pre deti a všetko to 

sprevádzané menším kultúrnym programom a rozsvietením svetielok  na vianočnom stromčeku 

pred obecným úradom. 

Poslanec Lóránt Szanko mal pripomienku na zmenu názvu akcie, nakoľko sa podujatie bude 

konať pred Vianocami a nie počas vianočných sviatkov. 

 

Hlasovanie za schválenie realizácie kultúrneho podujatia „Brzotínska predvianočná 

kapustnica na sviatok svätej Lucie“ financovaného z rozpočtu obce:     

 za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

 proti: 0 

Poslanci OZ schválili realizáciu kultúrneho podujatia a jeho financovanie z rozpočtu obce. 

 

 

8. Rôzne 

 

Starosta informoval prítomných poslancov, že bola predložená žiadosť o finančnú výpomoc 

riaditeľom ZŠ s MŠ Brzotín v zriaďovateľskej pôsobnosti  obce Brzotín na nákup školských 

pomôcok. Táto potreba vyplynula z vykonanej inšpekcie, ktorá zistila určité nedostatky. ZŠ 

s MŠ má vypracované podklady na nákup na nákup konkrétnych pomôcok pre deti v materskej 

škôlke a žiada finančnú výpomoc od zriaďovateľa vo  výške 1 000,- €.  
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Poslanec p. Lóránt Szanko sa vyjadril, že je potrebné poskytnúť takúto pomoc deťom.  

Hlasovanie :  za: 7 - Ing. Karin Bodnáriková, Bc. Tímea Pengerová, Monika Szirotnyáková, 

Patrik Laczo, Róbert Dókuš, Lóránt Szanko, Tomáš Szanko. 

 proti: 0 

Poslanci OZ schválili finančnú výpomoc vo výške 1 000,- € pre ZŠ s MŠ na nákup pomôcok. 

 

Starosta informoval o doručenej žiadosti  p. farára reformovanej cirkvi Mgr. Róberta Mudiho, 

ktorý žiada o finančnú výpomoc na dokončenie aktivít týkajúcich sa rekonštrukčných prác 

prebiehajúcich na objekte fary. Nakoľko však do dnešného dňa neboli doručené ďalšie 

podporné materiály, nie je možné v uvedenej veci rozhodnúť. Pán farár bol opakovane vyzvaný, 

aby potrebné doklady v čo najkratšom čase doručil na obecný úrad.  

 

Starosta informoval, že v sesterskej maďarskej obci Bánhorváthy došlo k zmene na poste 

starostu obce, ktorý na základe cezhraničnej spolupráce pozval vedenie obce na zoznámenie a 

pracovné stretnutie. Starosta prezentoval, že tejto návštevy sa za obec zúčastnia 5 zástupcovia 

obce. 

 

Pani Bacherová sa pýtala, o akú spoluprácu ide, ako často sa budú konať takéto návštevy, či tak 

často ako tomu bolo v minulosti, nakoľko obec potrebuje finančné prostriedky na dôležitejšie 

aktivity a či je možné odstúpiť od tejto spolupráce. 

Starosta odpovedal, že vzájomná spolupráca bude prebiehať v presne dohodnutých termínoch 

k dôležitým udalostiam, na ktorých sa chce s partnerom dohodnúť práve na tomto stretnutí. 

Dodal, že intenzita stretnutí sa nebude ani približovať k počtu stretnutí z minulosti, nakoľko 

obec má iné priority a potreby, ktoré je potrebné nevyhnutne riešiť.  

 

Starosta oboznámil prítomných, že sa zúčastnil výjazdového zasadnutia Vlády SR v obci 

Slavošovce za účasti predsedu vlády, ministrov, starostov z okolitých obcí a primátora mesta 

Rožňava. Vláda SR v rámci kontroly plnenia akčného plánu pristúpila aj k  prideľovaniu 

finančných prostriedkov obciam a mestám v okrese Rožňava. Obec Brzotín, podľa 

predbežných informácií, môže mať schválený príspevok vo výške 14 000,- €, ktorý chceme 

použiť na zastrešenie schodísk a altánku. Poslankyňa Ing. Karin Bodnáriková podotkla, že 

o tieto finančné prostriedky sa obec uchádzala predom a na presne stanovený účel použitia. 

O rozhodnutí Vlády SR budeme informovaný.  

 

 

9. Interpelácie, odpovede 

Starosta vyzval všetkých prítomných k predloženiu otázok. 

P. Bacherová sa spýtala, kedy bude dokončený most. Starosta ju informoval, že oficiálne obec 

Brzotín nikto neinformoval o termíne dokončenia, nakoľko investorom nie je obec, ale Správa 

ciest SR. 

 

P. Farkašová sa opýtala na kanalizáciu a vodovod v obci. Starosta povedal, že sa to riešilo  

na predošlom zastupiteľstve, pracuje sa na tom a nebude to ďalej komentovať. 

Poslankyňa Monika Szirotnyáková sa spýtala na rodinu Híczerovú, či platia. Starosta ju 

informoval, že všetko plnia v zmysle splátkového kalendára. 
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10. Záver 

 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. Zasadnutie OZ bolo ukončené 

o 19.20 hod. 

 

V Brzotíne, 21.11.2019 

 

Zapísala:  J. Borošová 

 Mgr. J. Matejková 

 

 

       MVDr. Tibor Garay  

             starosta obce  

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

všetci prítomní poslanci obecného zastupiteľstva v Brzotíne:  

- Ing. Karin Bodnáriková  

- Róbert Dókuš  

- Patrik Laczo 

- Bc. Timea Pengerová 

- Lóránt Szanko  

- Tomáš Szanko 

- Monika Szirotnyáková 

 

 


